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To był udany sezon dla Cengiza Undera. Po anonimowej pierwszej połowie

roku Turek był w lutym jednym z architektów wydobycia Romy z kryzysu i

utrzymał dobry poziom gry do końca sezonu, mimo problemów

zdrowotnych. Właśnie one mogą go wykluczyć z meczu z Sassuolo, który

zakończy sezon. W międzyczasie Under udzielił wywiadu dla Sky Sport. 

Czy jest ryzyko lekkiego podejścia do meczu z Sassuolo?

- Zawsze koncentrujemy się na każdym meczu i podchodzimy do każdego spotkania

w ten sam sposób. Jesteśmy gotowi również na niedzielę, mimo że to ostatnie

spotkanie. Nie mamy jeszcze pewnego trzeciego miejsca, ale chcemy je zająć.

Chcemy być nad Lazio, gdyż jesteśmy lepszym zespołem. W przyszłym sezonie

marzę o mistrzostwie, gdyż mym świetny zespół.

Świetna droga w Lidze Mistrzów...

- Moim największym marzeniem była gra w Lidze Mistrzów i się udało, doszliśmy aż

do półfinału. Chcemy powtórzyć w lidze to co zrobiliśmy w Europie. Chcemy dać z

siebie maksimum co możemy. Nasz występ w tym sezonie nie był zły, ale możemy

się zawsze poprawić. Moim marzeniem jest wygranie ligi z tym wielkim zespołem.

Cieszysz się z bycia w Romie?

- Wybór Romy był jednym z najlepszych w moim życiu. Dokonałem właściwego

wyboru. Przybyłem z pięcioletnim kontraktem i cieszę się bardzo, że tu jestem,

świetnie się zaaklimatyzowałem w zespole i w moim przypadku nie można teraz

mówić o kolejnym transferze. Cieszę się bardzo z bycia tutaj.
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